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Nevjerojatno zvuči činjenica da Crikvenica, grad sa 
stoljetnom tradicijom turizma, nema dovoljno velik 
prostor za održavanje kvalitetnih kulturno-
umjetničkih, zabavnih i edukativnih programa. 
Mjesto na kojemu sve generacije uživaju u 
provođenju slobodnog vremena. Reprezentativan 
prostor koji će naš grad učiniti prepoznatljivim.

Sramotno je da se za tu namjenu koristi sportska 
dvorana koja uopće nije opremljena za to ili prostori koji 
nisu primjereni prvenstveno zbog veličine, poput 
dvorane Zora.

Zamislite koliko bi nam se mogućnosti otvorilo da 
imamo suvremeni dom kulture.

Današnja gradska vlast tvrdi da na području grada nema 
prostora za izgradnju takvog objekta, ali mi se ne 
slažemo. Imamo rješenje - vratimo nešto staro, ali u 
novom ruhu - izgradimo hommage nekadašnjemu 
simbolu Crikvenice, objektu koji su putnici s trajekta 
Šilo-Crikvenica prvog ugledali prije uplovljavanja u luku. 
Stariji znaju o čemu se radi – to je dom Partizan, 
nekadašnja Sokolana, srušena 1986. godine.

Sada se na toj atraktivnoj lokaciji u centru Crikvenice 
nalazi veliko gradsko parkiralište. Obećanja da će 
ponovno izgraditi nikad se nisu ostvarila pa je protokom 
vremena ta tema pala u zaborav. 

Imamo projekt za novi dom, koji će se uklopiti u 
vizuru grada. Moderan, prepoznatljiv, funkcionalan.

Novi dom za sve generacije 
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Najveća želja naših stanovnika je izgradnja 
zatvorenog gradskog kompleksa bazena i 
popratnih sadržaja. Iako se ova tema provlači 
godinama i ponovno je uvrštena u projekcije 
proračuna za iduće godine, aktualna vlast nema 
odgovor na ovaj opravdani zahtjev svojih građana.

Ali, kad ima volje, ima i načina pa i za ovu investiciju 
imamo rješenje u našem programu.

Planiramo gradnju reprezentativnog kompleksa s 
bazenom u Crikvenici, koji će se moći koristiti za 
treninge i rekreaciju tijekom cijele godine. Nećemo 
zaboraviti na uređenje postojećega gradskoga 
plivališta ni naše jedriličare, kojima želimo urediti 
novi centar.

Na prostoru pokraj sadašnjega boćališta u Jadranovu 
želimo izgraditi novi sportski centar s raznim 
sadržajima, poput boćališta, multifunkcionalne 
dvorane i teretane za osobe s invaliditetom.

Nova je dvorana u planu i za Matkino u Selcu, dok za 
naselje Hrusta planiramo uređenje igrališta.

 Za aktivan život 365(6) dana u godini
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Ulaganjem u postojeću infrastrukturu, 
stvaranjem novih lokacija i kvalitetnim 
upravljanjem naš će grad postati poželjno 
odredište za pripreme vrhunskih sportaša i 
održavanje sportskih događanja od 
međunarodnog značaja. Naravno, time će i naše 
sportašice i sportaši imati bolje uvjete za 
treniranje, a Grad Crikvenica temelj za poticanje 
jačanja suradnje s hotelijerima, osobito s 
najvećim - Jadranom d. d. Osnivanjem zajednice 
sportova stekli bi se uvjeti za kvalitetnije 
upravljanje sportskim objektima i bolju 
koordinaciju sportskih klubova.

Znamo da ulaganje u kvalitetu sa sobom nosi i 
mnoga odricanja. Kako bismo podržali naše privatne 
iznajmljivače da se lakše nose s novim propisima, 
planiramo subvencije za one s prebivalištem na 
području našega grada.

Cilj nam je formiranje poduzetničke zone te 
poticanje gospodarstva usmjerenoga na nove 
industrije. Jer znamo da osim ulaganja u turizam, 
našu najvažniju gospodarsku granu, treba stvarati 
nove vrijednosti i nove prilike. Da bi naši ljudi živjeli 
bolje i da naši mladi ostanu. Jer imaju zašto.

 Za aktivan život 365(6) dana u godini
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Nakon uspješnog rješavanja uvijek traženih 
komunalnih vezova, vrijeme je za rješavanje druge 
vruće teme na popisu koji dijeli većina malih 
primorskih mjesta: parkiranja.

Urbanizam prijeratne Crikvenice zaslužan je za 
prekrasne vile i hotele, ali nije mogao predvidjeti 
potrebe stanovništva stotinjak godina kasnije. Kako 
to riješiti danas u nedostatku javnih površina za 
gradnju novih parkirališta u centru Crikvenice?

Jednostavno, kao i stotine gradova i gradića u Europi 
- izgradnjom garaža koje neće narušiti gradske vizure 
ni smanjiti zelene površine po kojima smo oduvijek 
bili poznati.

Istražili smo i imamo realne prijedloge za prvu garažu 
u Crikvenici čija je gradnja ostvariva u jednome 
mandatu. Naravno, razmišljamo i o aktivnom 
rješavanju parkirališta na adekvatnoj lokaciji u Selcu. 
U blizini garaža i parkirališta koji su udaljeniji uveli 
bismo sustav SMARTbikes, kako bi građani i 
posjetitelji mogli koristiti javne bicikle. Cilj je da 
centri naših mjesta prodišu i imaju više mjesta za 
pješake, bicikliste i ostale rekreativce te da i na taj 
način postanemo dio mreže pametnih gradova.

Općenito, javni je prijevoz tema o kojoj ozbiljno 
promišljamo, jer dijelove našega grada treba još bolje 
povezati, uvesti češće linije, posebno tijekom ljetnih 
mjeseci.

Svjesni smo povremenih gužvi na ulazima u naša 
mjesta i kompliciranijih izlaza na magistralu, 
prvenstveno u Selcu. Rješenje je u kružnim 
tokovima. Može se.

 Prometna križaljka
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Želimo čist, zelen i zdrav grad. Čistoća i sklad u 
svim našim mjestima moraju biti pravilo, a ne 
iznimka. 

Prve ćemo rezultate postići kroz provođenje nekoliko 
aktivnosti: povećanjem energetske učinkovitosti, 
reformom odvoza i zbrinjavanja otpada, ulaganjem u 
održavanje javnih i zelenih površina. Naši su parkovi 
nekoć bili ponos, a naš je cilj urediti ih i oplemeniti u 
suradnji s priznatim stručnjacima.

Plaže su naš vrijedan prirodni resurs, no znamo da se 
njima može kvalitetnije upravljati. I da moraju biti 
uredne baš svaki dan u godini. U planu je konkretnije 
tematiziranje plaža te sufinanciranje njihovog 
održavanja. 

Svako od naša četiri mjesta dio je iste priče, no 
ponosimo se njihovim različitostima. Najmirnije je 
svakako Jadranovo, čija očuvana priroda suvremenom 
čovjeku pruža toliko potreban mir. Želja nam je 
urediti vidikovac iznad Jadranova, reprezentativan 
ulaz na područje grada, gdje će posjetitelji moći 
uživati i odmoriti se, ali i dobiti potrebne informacije.

Dramalj zaslužuje uređenje Pazdehove i prostora za 
okupljanje ispred crkve te bolju brigu o domu, koji 
mora biti obnovljen.

Za grad kojim se ponosimo
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Komunalna infrastruktura i signalizacija u gradu 
moraju biti usklađene i posložene, bez stvaranja 
nepotrebnog šarenila. Konkretnim se projektima 
postepeno može uvesti red u prostoru, koji nam je 
toliko potreban. Počevši od osnovnih potreba – poput 
kanti za otpad.

I uređenih javnih wc-a, koji će raditi cijele godine. 
Odredište kojemu je cilj cjelogodišnji turizam i 
konstantno podizanje kvalitete ponude ne može si 
dozvoliti padove na najjednostavnijim ispitima.

Želimo što više koristiti obnovljive izvore energije, a 
sreća je da živimo u kraju koji nam to omogućuje. 
Jedna od aktivnosti koje planiramo po tom pitanju je 
sufinanciranje postavljanja fotonaponskih elektrana 
na obiteljske kuće. 

Iako se formalno ubrajamo u razvijenija područja, 
vjerujemo da možemo dobiti znatno više sredstava iz 
EU fondova. U planu je restrukturiranje gradske 
uprave na način da se poveća učinkovitost svih 
djelatnika. Jedan je od ciljeva formiranje novoga 
odsjeka za EU fondove, koji će pripremati i 
prijavljivati konkretne projekte, ali i pružati podršku 
ostalim poslovnim subjektima i udrugama. Zašto 
bismo sve plaćali sami, dok drugi dobivaju 
bespovratna sredstva? Primjera za to ima, a jedan je 
vrtić u Gornjem kraju.

Za grad kojim se ponosimo

No 4.



Ne želimo se crvenjeti kad naši posjetitelji naiđu na 
barijere koje su se mogle izbjeći. Potrudit ćemo se da 
naš grad učinimo pristupačnijim za osobe s 
invaliditetom pa ćemo, primjerice, sufinancirati 
prilagodbe ulaza i stubišta javnih zgrada te postaviti 
taktilne oznake za kretanje.

Jedan je od naših dugogodišnjih ciljeva osiguravanje 
besplatnog gradskog vrtića za svu djecu na području 
grada. I nećemo odustati od toga. Roditelje ćemo 
podržati i povećavanjem iznosa sufinanciranja 
troškova za privatne vrtiće. Predškolci će dobiti 
dodatne mogućnosti priprema za školske obaveze, 
poput besplatnog učenja stranog jezika. Svjesni smo 
sve veće potrebe za logopedima i činjenice da mnogi 
roditelji djecu moraju voziti u Rijeku ili druga mjesta. 
Inicirat ćemo suradnju sa Sveučilištem u Rijeci i 
ponuditi adekvatan prostor u kojemu bi studenti u 
pratnji svojih mentora mogli tijekom akademske 
godine održavati radionice i savjetovanja. Otvaranje 
privatne logopedske prakse podržali bismo na način 
da se ne plaćaju troškovi koji su u domeni Grada 
(primjerice, trošak najma gradskog prostora, 
komunalna naknada).

Grad za sve
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Osigurat ćemo besplatan produženi boravak u 
školama. 

Potrudit ćemo se da u suradnji s klubovima i 
udrugama od malih nogu potičemo zdrav način života 
i aktiviramo što više djece da se bave sportom.

Potrudit ćemo se da sustav financiranja naših 
sportskih, kulturnih i ostalih udruga i klubova bude 
bolje razrađen, transparentniji, konkretniji.

Mjesni odbori trebaju dobiti više sredstava za 
aktivnosti, kako bi mogli stvoriti još bolje uvjete u 
dijelovima grada gdje se nalaze. Jer, to su ljudi koji 
ondje žive i najbolje znaju što i kako treba. A Grad im 
je podrška.

Znamo da često nije jednostavno započeti 
samostalan život i osnovati obitelj. Promišljamo o 
rješenjima za mlade, koji će im olakšati rješavanje 
stambenog pitanja i potaknuti ih da hrabro ostvaruju 
svoje ciljeve.

U planu je izgradnja novoga doma za starije osobe. 
Našim ćemo umirovljenicima omogućiti potpuno 
besplatno dodatno zdravstveno osiguranje, neovisno 
o visini njihovih mirovina. Znamo koliko svojim 
iskustvom i aktivnostima nesebično doprinose našoj 
zajednici, pa ćemo u sklopu novoga doma kulture 
osigurati povremeno učilište za treću dob, u sklopu 
kojega bi Grad Crikvenica sufinancirao 80 % iznosa 
troškova održavanja raznih radionica, tečajeva i 
predavanja.

Grad za sve
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Uvest ćemo jednokratne naknade za roditelje, 
skrbnike ili posvojitelje djece koja se nalaze na 
liječenju, kako bismo ih podržali i bar malo im 
olakšali bolničke dane. 

Znamo koliko našim učenicima i studentima znače 
stipendije. Planiramo dodatne kategorije, poput 
stipendija za sportaše te posebnu nagradu za 
najbolje maturante – besplatan vozački ispit. U 
novom domu kulture, uz ostalo, planiramo omogućiti 
i pripreme za maturu te upise na fakultete koji još 
uvijek provode prijamne ispite.

Smatramo da su gradski prostori ogledalo ljudi koji 
vode grad. S njima treba upravljati odgovorno i 
planski, i tu je vrlo važna koordinacija unutar 
gradskih institucija. Nismo zadovoljni s aktualnom 
situacijom, jer dovoljno je pogledati zgradu gradske 
uprave. Ili se zapitati zašto su neki objekti izgrađeni 
javnim novcem nedostupni građanima – poput 
boćališta u Gornjemu kraju.

Vaš glas nam je bitan, no tu ne mislimo samo na 
glasove na izborima, već na vaše povratne 
informacije vezane uz grad, projekte i aktivnosti, 
na otvorenu komunikaciju. Jer, vi ste naš najvažniji 
partner uz čiju pomoć naš grad može postati još 
bolji. Hvala vam.

Grad za sve
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